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PROTOKÓŁ Nr LII/2018 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 23 marca 2018 r. 

 
 

 

Ustawowa liczba radnych  15 

Liczba radnych obecnych na sesji 13 

Liczba radnych nieobecnych na sesji                     2 

Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1400 

 

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Bartosz Borkowski 

2. Jacek Ciapała 

3. Władysław Czerwiński 

4. Rafał Fogiel 

5. Sebastian Gaik 

6. Grzegorz Królik 

7. Ireneusz Kuczyński 

8. Jan Ratajczyk 

9. Konstanty Ruciński 

10. Adam Stobiecki 

11. Sławomir Szczur 

12. Mirosław Włóka 

13. Włodzimierz Warmus 

 

 

Radni nieobecni na sesji: 

 

1. Jacek Ciapała 

2. Sebastian Gaik  
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Burmistrz Sulejowa             Wojciech Ostrowski 

2. Skarbnik Gminy                                                              Michał Kieszkowski 

3. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego             Ilona Zawisza 

4. Radca prawny                                                                 Radosław Pastuszko 

5. Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki 

i Sportu                                                                           Sławomir Rybak 

6. Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska    Katarzyna Cieślik 

7. Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami 

i Rolnictwa                                                                      Elżbieta Purgał – Gębalska  

 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia LII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 

 

Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa, 

Skarbnika Gminy, Kierowników referatów oraz pozostałe osoby uczestniczące w obradach 

sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 

Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      

i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił wniosek  

Burmistrza Sulejowa z prośbą o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  

 

 

 

Punkt 2 

 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 

porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 

projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 

 

Radni projekty uchwał otrzymali. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił porządek obrad. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Sulejów na okręgi wyborcze oraz 

ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu  

            wyborczym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulejów na lata 2018 – 2025. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.    

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 

zasobu nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej  

własność Gminy Sulejów oraz ustanowienie odpłatnych służebności przejazdu                           

i przechodu oraz przesyłu przez nieruchomość stanowiącą własność Gminy Sulejów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sulejów  

w 2018 r.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań                          

z zakresu rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie zakupu średniego samochodu 

pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kole. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu dachu strażnicy Ochotniczej  

Straży Pożarnej w Uszczynie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie modernizacji części socjalnej i otoczenia 

strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej     

Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów 

dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych przez funkcjonariuszy Komendy 

Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim oraz Komisariatu Policji w Sulejowie.                    

15. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 

16. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 

17. Zakończenie obrad. 

 
 

Protokoły z sesji z dnia 15 lutego 2018 r. i 22 lutego 2018 r. zostały wyłożone na sali obrad 

oraz były do wglądu w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
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Punkt 3 

Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Sulejów na okręgi wyborcze oraz ustalenie 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

wyborczym. 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ilona Zawisza Kierownik Referatu Ogólno – 

Organizacyjnego. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                             13 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0    

 

 

                                                                                                                                                                

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/435/2018 w sprawie podziału Gminy 

Sulejów na okręgi wyborcze oraz ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 

 

 

Punkt 4 

 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 

na lata 2018 – 2025. 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski. 

 

 

Radny 

Grzegorz Królik 

       Zgłosił wniosek formalny o przeprowadzenie głosowania imiennego uchwały w sprawie   

       przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025 

     i zmian w budżecie gminy na 2018 r.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie  

zgłoszony wniosek.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                             11 

przeciwnych              2 

wstrzymujących        0    

 

 

Burmistrz Sulejowa 

Wojciech Ostrowski 

          Zwrócił się do radnych z prośbą o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany       

          Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025 i w sprawie   

          zmian w budżecie gminy na 2018 r. Zostanie udokumentowane i w 2019 r. będziemy  

          mogli wziąć dofinansowanie do rewitalizacji. Środki zewnętrze możemy pozyskać,  

          jeżeli będziemy mieli własne zabezpieczenie. Dotychczas pozyskaliśmy już                                

          1.500.000 zł, mamy jednak nadzieję, że pozyskamy pozostałe środki zewnętrzne na to  

          zadanie. Głównie radni z terenów wiejskich poparli realizacje rewitalizacji.  

          Podpisano także umowę na rewitalizacje planu po byłym przedszkolu przy ulicy 

          Szkolnej w Sulejowie.  

 

 

Radny 

Ireneusz Kuczyński  

          Stwierdził, że we wcześniejszych wypowiedziach Pan Burmistrz informował, że 

          jeżeli weźmiemy 1.500.000 zł dotacji na rewitalizację to zamykamy furtkę na dalszy  

          przypływ środków zewnętrznych. Radni są ostrożni i obawiają się, że gmina zostanie  

          bardzo zadłużona.  

          Poinformował, że wystąpił z wnioskiem do Pana Burmistrza o zaciągnięcie kredytu  

        w wysokości 1.500.000 zł na budowę ulicy Dobra Woda. Otrzymał odpowiedź,  

        że w trakcie roku budżetowego nie można zaciągać kredytów.  

          Zapytał, czy ulica Rynek będzie objęta rewitalizacją.  

 

 

 

Radny 

Rafał Fogiel 

         Stwierdził, że radni nie krytykują działań podejmowanych przez Burmistrza.  

         Zawsze radni popierają Burmistrza poprzez głosowanie. Należy jednak także   

         wesprzeć inwestycje na terenach wiejskich.  
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Radny 

Włodzimierz Warmus 

         Stwierdził, że 6.500.000 zł będzie nas kosztowała rewitalizacja, 2.500.000 zł  

         hala sportowa, czy my takie inwestycje damy radę zrealizować. Może należy 

         przełożyć budowę hali sportowej na dalszy termin.  

 

 

Burmistrz Sulejowa 

Wojciech Ostrowski 

           Poinformował, że w 2014 r. gmina była zadłużona na 14.500.000 zł. Obecnie zadłużenie  

           wynosi 10.500.000 zł.  

           Na halę sportową został złożony wniosek. Rozstrzygniecie nastąpi 10 lipca  

           2018 r. Obecnie nie wiadomo jaka zapadnie decyzja. 

 

 

Mieszkaniec Sulejowa 

Łukasz Ciupa 

  Poprosił o: 

 całkowity plan rewitalizacji, koszty realizacji, ile będzie etapów, 

 plan działania w przypadku odkryć. 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

Zapytał Pana Przewodniczącego dlaczego pozwala, aby w tym punkcie mieszkaniec 

zadawał takie pytania. 

Odpowiedział, że wszystkie informacje są na stronie Urzędu Miejskiego. 

Zamieszczone są tam dokumenty dotyczące rewitalizacji i można się z nimi zapoznać. 

 

Przewodniczący 

Adam Stobiecki 

Udzielił informacji Burmistrzowi, iż na podstawie § 23 pkt. 4 Statutu Gminy Sulejów 

Przewodniczący może udzielić głosu, stosowanie do omawianego tematu osobom 

spośród publiczności. 

 

Zapytał, co stało się z kwotą 1.000.000 zł przeznaczoną na ulice na Podklasztorzu oraz   

z kwotą 500.000 zł przeznaczoną na ul. Leśną w Sulejowie w WPF z 2019 r. 

Zapytał, czy środki zostaną ponownie przekazane na te zadania. 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

 Odpowiedział, że aby realizować ul. Leśną najpierw musi nastąpić wykup gruntów. 

Środki przeznaczone na ulice na Podklasztorzu wrócą w 2019 r., jak wpłyną następne 

transze na dofinansowanie rewitalizacji. 
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Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                               6 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        7    

 

1. Bartosz Borkowski – za 

2. Władysław Czerwiński wstrzymuje się  

3. Rafał Fogiel – wstrzymuje się  

4. Michał Gaczkowski – za 

5. Kuczyński Ireneusz – wstrzymuje się  

6. Grzegorz Królik – wstrzymuje się  

7. Jan Ratajczyk – za 

8. Konstanty Ruciński – za 

9. Adam Stobiecki – wstrzymuje się  

10. Sławomir Szczur – za 

11. Włodzimierz Warmus – wstrzymuje się 

12. Paweł Wąs – za 

13. Mirosław Włóka – wstrzymuje się 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/436/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025. 

 

 

Punkt 5 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Michał Kieszkowski. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                              6 

przeciwnych             0 

wstrzymujących        7    
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1. Bartosz Borkowski – za 

2. Władysław Czerwiński wstrzymuje się  

3. Rafał Fogiel – wstrzymuje się  

4. Michał Gaczkowski – za 

5. Kuczyński Ireneusz – wstrzymuje się  

6. Grzegorz Królik – wstrzymuje się  

7. Jan Ratajczyk – za 

8. Konstanty Ruciński – za 

9. Adam Stobiecki – wstrzymuje się  

10. Sławomir Szczur – za 

11. Włodzimierz Warmus – wstrzymuje się 

12. Paweł Wąs – za 

13. Mirosław Włóka – wstrzymuje się 

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/437/2018 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2018 r. 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

 Podziękował radnym za przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018-2025 i uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2018 r.  

 

Przewodniczący 

Adam Stobiecki 

 Wyjaśnił, że głosy wstrzymujące to nie są głosy przeciwko rewitalizacji.  

Poinformował, że radni mieli uwagi, nie informowano ich o podjętych działaniach w 

tym temacie. Radni powinni otrzymywać na bieżąco dokumenty. To jest kredyt na 

kilkanaście milionów złotych bez pewności o pozyskaniu środków zewnętrznych. 

 

Punkt 6 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy                   

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości wchodzących w skład gminnego 

zasobu nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                             13 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       0    

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/438/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości 

wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

 

Punkt 7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 

 

Radny 

Rafał Fogiel 

  Zapytał, co można zrobić na tej działce. 

 

Kierownik Ref. GR 

Elżbieta Purgał-Gębalska 

  Część działki przeznaczona jest na usługi. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                             13 

przeciwnych             0 

wstrzymujących        0                                                                                                                                         

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/439/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości wchodzącej w skład gminnego zasobu nieruchomości. 
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Punkt 8 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Sulejów oraz ustanowienie odpłatnych służebności 

przejazdu i przechodu oraz przesyłu przez nieruchomość stanowiącą własność 

Gminy Sulejów. 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 

 

Radny Włodzimierz Warmus opuścił obrady sesji. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

 

za                             12 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0                                                                                                                                         

 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/440/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Sulejów oraz ustanowienie 

odpłatnych służebności przejazdu i przechodu oraz przesyłu przez nieruchomość 

stanowiącą własność Gminy Sulejów. 

 

 

 

Punkt 9 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sulejów 

w 2018 r.” 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska  

Pani Katarzyna Cieślik. 

 

Radny Włodzimierz Warmus wrócił na obrady sesji. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

za                             13 

przeciwnych             0 

wstrzymujących        0     

                                                                                                                                     

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/441/2018 w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Sulejów w 2018 r.” 

 

Radny Ireneusz Kuczyński opuścił obrady sesji. 

 

Punkt 10 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadań                          

z zakresu rozwoju sportu na terenie Gminy Sulejów. 

 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu  

Pan Sławomir Rybak.  

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

 

 

za                             12 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0     

                                                                                                                                     

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/442/2018 w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania zadań z zakresu rozwoju sportu na terenie Gminy 

Sulejów. 
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Punkt 11 

 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie zakupu średniego samochodu pożarniczego 

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kole. 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego Pani Ilona 

Zawisza. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

 

za                             11 

przeciwnych             0 

wstrzymujących       1     

   

                                                                                                                                   

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/443/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie zakupu 

średniego samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kole. 

 

 

 

Punkt 12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu dachu strażnicy Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Uszczynie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego Pani Ilona 

Zawisza. 

 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

 

za                             11 

przeciwnych             0 

wstrzymujących        1     
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/444/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie remontu dachu 

strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Uszczynie. 

 

 

Punkt 13  

 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej                     

w formie dotacji celowej na dofinansowanie modernizacji części socjalnej i otoczenia 

strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach. 

 

 

  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego Pani Ilona 

Zawisza. 

 

Radny 

Włodzimierz Warmus 

  Zapytał, o jakie dofinansowanie OSP w Kłudzicach występowała. 

 

Burmistrz Sulejowa 

Wojciech Ostrowski 

  Odpowiedź zostanie przedstawiona na piśmie. 

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

 

za                             11 

przeciwnych             0 

wstrzymujących        1 

 

                                                                                                                                     

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/445/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie modernizacji 

części socjalnej i otoczenia strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach. 
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Punkt 14  

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim na dofinansowanie kosztów 

dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych przez funkcjonariuszy Komendy 

Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim oraz Komisariatu Policji w Sulejowie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno-Organizacyjnego Pani Ilona 

Zawisza. 

 

Radny  

Włodzimierz Warmus 
Zapytał, czy na terenie Gminy Sulejów lepiej założyć monitoring, czy zwiększyć 

liczbę patroli. 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

Odpowiedział, że monitoring będzie na Placu Straży i na placu po byłym przedszkolu. 

Równolegle będzie realizowany monitoring i patrole. 

   

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                          

w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

 

za                             12 

przeciwnych             0 

wstrzymujących        0         

 

                                                                                                                                                        

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr LII/446/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim 

na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych przez 

funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Trybunalskim oraz 

Komisariatu Policji w Sulejowie. 

 

 

Punkt 15 

 

Interpelacje radnych. 

 

Radni nie złożyli interpelacji. 
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Punkt 16 

 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 

 

Radny 

Włodzimierz Warmus 

Zapytał, czy są już pokontrolne protokoły z kontroli RIO w Miejskim Zarządzie 

Komunalnym  i kiedy radni je otrzymają. 

 

Burmistrz  

Wojciech Ostrowski 

 Odpowiedział, że protokół jest i radni otrzymają stosowne dokumenty.  

 

Radny  

Paweł Wąs 

Poinformował, że podczas Akcji Zima zgłaszał informację odnośnie ulicy Wschodniej 

w Poniatowie, otrzymał informację, że samochody są za duże, aby odśnieżyć tę ulicę. 

 

Radny  

Włodzimierz Warmus 

  Zapytał, czy nie należy zakupić siatek, aby osłonić pewne tereny przed śniegiem. 

 

Burmistrz 

Wojciech Ostrowski 

  Odpowiedział, że zostanie to rozważone. 

 

Radny  

Rafał Fogiel 

 Poinformował, że przy odśnieżaniu drogi krajowej zawalono śniegiem wjazdy 

niektórych ulic. 

 

Radny 

Jan Ratajczyk 

  Wnioskuje o naprawę dróg po zimie. 

 

Radny  

Rafał Fogiel 

Poinformował, że na skrzyżowaniu z drogą wojewódzką, przyległą do sklepu w rowie 

jest dużo śmieci. 
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Punkt 17 

 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 

obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 

obrad „zamykam LII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 23 marca 2018 r.                              

o godzinie 1546.                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 


